

Date: 11 February 2021	التاريخ: 11 فبراير 2021
To: Bursa Kuwait	الساده / شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة و بعد،،،
Subject: Extra-Ordinary General Assembly Results	الموضوع: نتائج الجمعية العامة غير العادية
<p>Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed:</p> <p>The Extra-Ordinary General Assembly of Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company has been postponed as the quorum was not reached. The second Extra-Ordinary General Assembly will be held on Sunday 21/02/2021 at 10:00am as mention in the previous invitation. Attendance and voting will only be through the electronic system of the Kuwait Clearing Company for holding electronic general assemblies.</p> <p>Shareholders are kindly requested to visit the website of the Kuwait Clearing Company (www.maqasa.com) for the registration and voting procedure.</p>	<p>بالإشارة الي الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 و تعديلاته، نحيطكم علماً:</p> <p>تم تأجيل اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه (ش.م.ك.ع) لعدم اكتمال النصاب وسيكون الاجتماع الثاني لانعقاد الجمعية العامة غير العادية في يوم الأحد تاريخ 2021/02/21 في تمام الساعة 10:00 صباحاً كما هو مذكور في الدعوة السابقة بواسطة النظام الالكتروني و على أن يكون الحضور والتصويت للمساهمين عن طريق النظام الالكتروني فقط.</p> <p>يرجى من المساهمين التفضل بزيارة الموقع الالكتروني للشركة الكويتية للمقاصة (www.maqasa.com) لاجراءات التسجيل و التصويت.</p> <p>وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،</p>
Financial Impact: No Financial Impact	الأثر المالي: لا يوجد اثر مالي



Mr. Andrew Paul Frain	السيد/ أندرو بول فران
Board Director and CEO	عضو مجلس إدارة ورئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C. (Public)	شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة

Kuwait City – Mirqab – Khalid Ibn AlWaleed St.
Mazaya Tower 2, 6th Floor, Kuwait.
P.O. Box 880, Hawalli, Kuwait 32009
Tel: +965 22085653, Fax: +965 22085654
Commercial Register No.: 349479
Issued Capital: KD110,000,000.
Paid-up Capital: KD110,000,000.

الكويت – المرقاب – شارع خالد بن الوليد
برج مزايا 2 – دور 6 - دولة الكويت.
ص.ب: 880، حولي 32009، دولة الكويت
تليفون: +965 22085653 فاكس: +965 22085654
سجل تجاري رقم: 349479
رأس المال المصدر: 110,000,000 د.ك
رأس المال المدفوع: 110,000,000 د.ك